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AP.0002.4.2025  

 

Protokół 

XVI1 Sesja Rady Powiatu w dniach 2025-04-24 - 2025-04-24 

Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Lesku (sala narad) 

Obrady rozpoczęto 2025-04-24 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 15:00 

dnia 2025-04-24. 

 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 14 radnych co 

stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności stanowi załącznik 

do protokołu). 

Obecni: 

1. Barbara Jankiewicz 

2. Rafał Jasiński 

3. Franciszek Krajewski 

4. Wiesław Kuzio 

5. Barbara Mazan 

6. Magdalena Mazurkiewicz 

7. Wojciech Orłowski 

8. Lucyna Otta 

9. Ryszard Owsianik 

10. Jakub Paleczny 

11. Krzysztof Pecka 

12. Dariusz Prajzner 

13. Wojciech Stelmach 

14. Piotr Wątor 

15. Magdalena Wierzbicka 

                                                           
1 1 Link do archiwum nagrań z sesji Rady Powiatu Leskiego: XVI Sesja Rady Powiatu Leskiego - Starostwo Powiatowe w Lesku - 
SESJE.LIVE 

https://sesje.live/katalog/podkarpackie/1821000-leski/1821000-starostwo-powiatowe-w-lesku/transmisje/5100
https://sesje.live/katalog/podkarpackie/1821000-leski/1821000-starostwo-powiatowe-w-lesku/transmisje/5100
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

[sprawdzenie kworum: 14 obecnych radnych] 

 

Czas rozpoczęcia punktu: 0:09 

Pani Magdalena Mazurkiewicz Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego  - dokonała 

otwarcia XVI Sesji Rady Powiatu Leskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Przywitała wszystkich Radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, Zarząd Powiatu (w osobach Starosty Pana Wojciecha 

Stelmacha, Wicestarosty Pana Wiesława Kuzio, członków Zarządu  

w osobach, Pana Krzysztofa Pecki , Pana Piotra Wątora), Skarbnik Powiatu Panią Annę 

Sawę, Sekretarza Powiatu Leskiego Pana Czesława Gawłowskiego, dyrektorów 

powiatowych Służb Inspekcji Straży Powiatu Leskiego, kierowników wydziałów, 

przybyłych gości,  Panią Małgorzatę Bryndzę Dyrektora Szpitala Powiatowego  

w Lesku wraz z pracownikami, oraz wszystkich obserwujących sesję w trybie on- line. 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła porządek obrad a następnie zadała pytanie, - czy ktoś wnosi zmiany do 

porządku obrad? 

2. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad sesji 

Czas rozpoczęcia punktu:0:24 

Zaproponowany w zaproszeniu na Sesję porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad sesji 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Wniosków. 

5. Procedowanie projektów i podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025;  
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2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  Leskiego na lata 

2025–2030;  

3) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Leskiego na rzecz Gminy Lesko; 

4) w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu Leskiego do reprezentowania 

Powiatu na Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego z siedzibą 

w Ustrzykach Dolnych. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie między 

sesjami oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

7. Stanowisko Rady Powiatu Leskiego w sprawie utworzenia filii WORD Krosno  

w Sanoku  

8. PCPR – Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Leskiego za rok 2024  

9. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

10. Objazd dróg przez radnych w celu oceny stanu infrastruktury drogowej oraz 

omówienia ewentualnych działań naprawczych2 

11. Sprawozdanie Komisji Wniosków 

12. Zakończenie sesji  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia zaproponowanego porządku obrad sesji bez zmian. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

                                                           
2 Objazd dróg powiatowych z udziałem: Radnych Rady Powiatu Leskiego, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Baligrodzie 
Planowany czas objazdu: ok. 6 godzin 
Środek transportu: autokar zapewniony przez Starostwo 
Trasa objazdu: Łukawica * Manasterzec - wiadukt kolejowy * Bezmiechowa Górna osuwisko * Olszanica * Wańkowa * Zwierzyń 
* Myczkowce * Bóbrka * Stężnica * Weremień (na trasie objazdu zaplanowana jest przerwa kawowa oraz obiadowa) 
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Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Pecka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

Porządek obrad został jednomyślnie zaakceptowany 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:5:23 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

nadmieniła, iż protokół z poprzedniej sesji był umieszczony w BIP. Czy ktoś wnosi może 

jakieś uwagi, co do zapisu w protokole? 

/bez uwag/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

 

4. Powołanie Komisji Wniosków. 

Czas rozpoczęcia punktu:6:17 

Pani Magdalena Mazurkiewicz - Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

zaproponowała skład Komisji Wniosków – Radni: Panią Radną Lucynę Otta, Pana 

Radnego Wojciecha Orłowskiego, Pana Radnego Dariusza Prajznera.  

Skład Komisji Wniosków: 

1. Pan Radny Wojciech Orłowski (Przewodniczący Komisji), 

2. Pani Radna Lucyna Otta   (członek komisji), 

3. Pan Radny Dariusz Prajzner (członek komisji), 

Skład Komisji Wniosków został zatwierdzony przez aklamację 

5. Podjęcie uchwał 

Czas rozpoczęcia punktu:6:58 
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1) zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały 

1. Pani Anna Sawa Skarbnik Powiatu Leskiego przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem, nadmieniając że, zwiększa się dochody budżetu na rok 2025 w 

łącznej kwocie 4 826 113,00 zł 

– zgodnie z tabelą Nr 1 

1. Zmniejsza się wydatki budżetu na rok 2025 w łącznej kwocie 0,74 zł, 

2. Zwiększa się wydatki budżetu na rok 2025 w łącznej kwocie 6 157 972,12 zł 

– zgodnie z tabelą Nr 2 

 

Wprowadza się zmiany w planowanych do realizacji zadaniach inwestycyjnych na 2025 

r. – zgodnie z tabelą Nr 3.  

W wyniku wprowadzonych zmian: 

1. Ustala się dochody budżetu na rok 2025 w łącznej kwocie  80 172 149,35 zł, 

2. Ustala się wydatki  budżetu na rok 2025 w łącznej kwocie  87 243 140,48 zł. 

3. Różnica miedzy dochodami i wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu w kwocie 

7 070 991,13 zł, który zostanie pokryty: 

a. z niewykorzystanych środków, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 8 ustawy 

o finansach publicznych w kwocie 1 229 859,52 zł, w tym: 

§ 905 – przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów 

| i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 4 859,52 zł; 

§ 906 – przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt. 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu 

lub zadania finansowanego z udziałem tych środków  w kwocie 1 225 000,00 zł; 
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b. z nadwyżki z lat ubiegłych (§957) w kwocie 5 841 131,61 zł.  

 

4. Ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 8 263 413,13 zł, z następujących 

tytułów: 

a. § 905 – przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 4 859,52 zł; 

b. § 906 – przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających 

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt. 2 ustawy i dotacji na realizację 

programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków  w kwocie 

1 225 000,00 zł; 

c. § 950 – wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy w kwocie 

104 531 ,41 zł; 

d. § 957 – nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 6 929 022,20 zł. 

5. Przychody i rozchody przedstawia tabela Nr 4. 

Wprowadza się zmiany kwot dotacji udzielanych dla podmiotów należących  

i nienależących do sektora finansów publicznych – zgodnie z załącznikiem Nr1 

Zmiany w uchwale budżetowej dotyczą zmian po stronie dochodowej , wydatkowej , 

zmiany w przychodach.  

Przewodniczący Komisji Stałych Pan Radny Jakub Paleczny poinformował  

że, w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 

głosów ,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 
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zmieniająca uchwałę budżetową Powiatu Leskiego na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

 2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Leskiego na lata 

2025 – 2030 

 

Czas rozpoczęcia punktu:13:56 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały 
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Pani Anna Sawa Skarbnik Powiatu Leskiego przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem, nadmieniając że: Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest 

następstwem zmian w uchwale budżetowej. 

Dokonuje się zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Leskiego na lata 2025-

2030 zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Zmiany w realizacji budżetu na 2025 r. mają wpływ na zmiany dokonane w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2025 – 2030. 

 

1. Wprowadza się do WPF (Załącznik Nr 1): 

 

a. dla 2025 r. – zmiany dochodów, wydatków oraz przychodów związane ze 

zmianami w uchwale budżetowej; 

 

c. dla lat 2026 – 2027 – zmiany dochodów i wydatków majątkowych związane 

z korektą płatności z RF PŁ za zadanie inwestycyjne pn. "Rozbudowa 

i przebudowa drogi powiatowej nr 2293R Olszanica – Ropienka – Wojtkówka na 

odcinku Olszanica – Wańkowa” na lata 2026 – 2027; 

2. Wprowadza się do wykazu przedsięwzięć (Załącznik Nr 2): 

 

a. dla poz. 1.3.2.5 – zmiany limitów wydatków w poszczególnych latach w związku 

z korektą płatności z RF PŁ. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:15:48 

Przewodniczący Komisji Stałych Pan Radny Jakub Paleczny poinformował  

że, w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 

głosów ,,wstrzymujących się’’  
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Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Leskiego na lata 2025 - 

2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

 3) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Leskiego na rzecz Gminy Lesko 

Czas rozpoczęcia punktu:17:10 
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Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego poprosiła  

o przedstawienie ww. uchwały wraz z uzasadnieniem Panią Barbarę Wolańską – 

Kierownik Wydziału Gospodarki i Nieruchomościami i Ochrony Środowiska  

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem: 

Wyraża się zgodę na dokonanie darowizny nieruchomości, położonej w Lesku ob. Posada 

Leska, objętej księgą wieczystą prowadzoną przez Sąd Rejonowy w Lesku 

nr KS1E/00029166/7, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki nr: 174/54 

o pow. 0,0440 ha, 174/56 o pow. 0,0490 ha, 174/68 o pow. 0,0453 ha na mapie 

stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały oraz działka nr 200/9 o pow. 0,1913 ha 

oznaczonej na mapie stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszej uchwały, na rzecz Gminy 

Lesko z przeznaczeniem pod drogi. 

W myśl art. 7 ustawy z 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (t.j. Dz.U. z 2024r. 

poz. 320) drogi gminne stanowią uzupełnienie istniejących w danej gminie sieci dróg 

powiatowych, wojewódzkich lub krajowych. Do dróg powiatowych zalicza się drogi 

stanowiące połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib 

gmin między sobą. Przedmiotowe działki nigdy nie uzyskają statusu drogi powiatowej i 

zawsze stanowić będą drogi dojazdowe wewnętrzne. Są to drogi o znaczeniu lokalnym, 

które stanowią uzupełniającą sieć dróg służących lokalnym potrzebom mieszkańców. 

Zgodne z wachlarzem zadań własnych poszczególnych samorządów to zadaniem 

własnym Gminy mającym charakter obowiązkowy jest zaspokajanie zbiorowych potrzeb 

wspólnoty w tym zakresie. Gmina będąc właścicielem przedmiotowych nieruchomości 

może w pełni zaspokoić potrzeby wszystkich mieszkańców.  

Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy z dnia ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. 

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1145 z późn.zm.) nieruchomość 

może być przedmiotem darowizny na cele publiczne między jednostkami samorządu 

terytorialnego. W umowie darowizny określa się cel, na który nieruchomość jest 

darowana. Przedmiotowa nieruchomość określona jest użytkiem gruntowym dr, stanowi 

drogi dojazdowe do sąsiednich nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi.  
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 Na wniosek Powiatu Leskiego Rada Miejska w Lesku podjęła uchwałę w sprawie 

przejęcia i nabycie prawa własności przedmiotowej nieruchomości.  

Działki mogą być przedmiotem darowizny jeżeli będą przekazane na cel publiczny. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:18:31 

Przewodniczący Komisji Stałych Pan Radny Jakub Paleczny poinformował  

że, w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 

głosów ,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

Głos zabrał: Pan Wojciech Stelmach – Starosta Powiatu Leskiego poinformował że, 

zanim przystąpimy do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały, chciałby 

serdecznie podziękować Panu Burmistrzowi oraz Radnym Miasta i Gminy Lesko za 

przychylność i zrozumienie, jakie okazali kilka miesięcy temu, przyjmując  nasz wniosek 

uchwałę w sprawie przejęcia dróg zlokalizowanych na terenie gminy. 

Jest to konsekwencja działań, o których wspominałem wcześniej na posiedzeniu komisji, 

związanych z inwentaryzacją zasobów, którymi dysponujemy – w tym naszych dróg.  

W tym konkretnym przypadku, wystąpiliśmy do Pana Burmistrza oraz Rady z prośbą  

o przyjęcie określonych odcinków dróg. Naszym zdaniem, było to działanie zasadne  

i właściwe – mówimy bowiem o drogach, które służą bezpośrednio mieszkańcom i są 

praktycznie przypisane do konkretnych domostw.  

Raz jeszcze dziękuję Radzie, że pochyliła się nad tą sprawą i pozytywnie ją rozpatrzyła, 

podejmując stosowną uchwałę. Dzisiejsze głosowanie stanowi kontynuację tego procesu. 

Jeżeli uchwała zostanie przez Państwa przyjęta, dalsze działania będą już prowadzone 

zgodnie z obowiązującą procedurą – w tym w szczególności podpisanie aktu notarialnego 

i formalne przekazanie własności. 
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Dlatego też zwracam się do Państwa Radnych z prośbą o podjęcie tej uchwały. 

Głos zabrała: Pani Radna Magdalena Wierzbicka, która zwróciła się z zapytaniem do 

Pana Starosty, jak wygląda kwestia ponoszenia kosztów w przyszłości w przypadku 

przegłosowania przedmiotowej uchwały. Radna zapytała, czy z chwilą podpisania aktu 

notarialnego i przekazania drogi na rzecz Gminy, Powiat nie będzie już zobowiązany do 

ponoszenia jakichkolwiek kosztów związanych z jej utrzymaniem ani nie będzie 

partycypować w wydatkach. Radna zaznaczyła, że chciałaby uzyskać jednoznaczną 

informację w tej sprawie. 

Głos zabrał: Pan Wojciech Stelmach – Starosta Powiatu Leskiego nadmienił że,  

kwestie dotyczące drogi były już szczegółowo omawiane podczas posiedzeń komisji. Jak 

wskazywaliśmy, utrzymanie tej drogi wiąże się ze stałymi kosztami, a jej prawidłowe 

urządzenie to dodatkowe, znaczące obciążenie finansowe, które Powiat musiałby 

ponieść, gdyby pozostał jej właścicielem. 

W związku z przekazaniem drogi Gminie Lesko, gmina zwróciła się do nas z prośbą 

 o partycypację w kosztach jej urządzenia. W tej sytuacji po stronie Powiatu mogą pojawić 

się jednorazowe wydatki, np. związane z wykonaniem nawierzchni asfaltowej lub innym 

rozwiązaniem technicznym umożliwiającym bezpieczne użytkowanie drogi.  

Jednakże – co warto podkreślić – nie będą to koszty porównywalne z tymi, które Powiat 

musiałby ponosić, gdyby nadal pozostawał właścicielem tej infrastruktury. 

Jednocześnie przypominam, że kwestie dalszego utrzymania drogi, w tym zimowego 

odśnieżania, przejęła już Gmina Lesko 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Leskiego na rzecz Gminy Lesko 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

 4) Uchwała w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu Leskiego do 

reprezentowania Powiatu na Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku 

Komunikacyjnego z siedzibą w Ustrzykach Dolnych  

Czas rozpoczęcia punktu:23:24 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały informując że projekt uchwały został przedstawiony na 

komisji i omówiony. 

Czas rozpoczęcia punktu:25:03 

Głos zabrał Pan Wiesław Kuzio – Wicestarosta Powiatu Leskiego informując że, 

przedkładany projekt uchwały był już wcześniej przedstawiany i omawiany na komisji, co 

stanowi ważny warunek formalny dla jego akceptacji przez Radę. 
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 Dotychczas w Bieszczadzkim Związku Komunikacyjnym Powiat reprezentowany był 

przez dwie osoby – Starostę oraz Wicestarostę.  

Jednak zgodnie z obowiązującymi przepisami, drugiego członka musi oficjalnie powołać 

Rada Powiatu. Stąd wniosek Pana Starosty o wskazanie mojej osoby na to stanowisko.  

 

Dodatkowo, chciałbym podkreślić istotną kwestię: w przypadku nieobecności Pana 

Starosty, będzie on miał możliwość wyznaczenia osoby, która będzie nas reprezentować 

w Bieszczadzkim Związku Komunikacyjnym.  

To rozwiązanie zapewni ciągłość naszej reprezentacji i sprawne funkcjonowanie Związku.  

Czas rozpoczęcia punktu:25:24 

Przewodniczący Komisji Stałych Pan Radny Jakub Paleczny poinformował  

że, w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za” 0 głosów przeciw, 

 0 głosów ,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Powiatu Leskiego do reprezentowania 

Powiatu na Zgromadzeniu Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego z siedzibą  

w Ustrzykach Dolnych  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 

Uchwała została podjęta jednogłośnie  

 

 5) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 

Powiatu Leskiego dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego 

Czas rozpoczęcia punktu:26:47 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

przedstawiła ww. projekt uchwały 

 

Czas rozpoczęcia punktu:27:08 

Głos zabrała: Pani Antonina Banaś Dyrektor PCUW w Lesku  która poinformowała  

o konieczności ponownego podjęcia uchwały z uwagi na informacje z nadzoru prawnego. 

Przedstawiła nowy projekt uchwały oraz zaznaczyła , że pozostałe zapisy są takie jak  

w poprzedniej uchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu:27:59 
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Przewodniczący Komisji Stałych Pan Radny Jakub Paleczny poinformował  

że, w dniu dzisiejszym odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji (wszystkie). Omówiony 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany: 8 głosów „za” 0 głosów przeciw, 0 

głosów ,,wstrzymujących się’’  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały; 

/brak głosów w dyskusji/ 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Powiatu Leskiego 

dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek prowadzonych przez osoby fizyczne i 

osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Barbara Mazan, Magdalena 

Mazurkiewicz, Wojciech Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, 

Krzysztof Pecka, Dariusz Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena 

Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 
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6. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu w okresie 

między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:29:27 

Głos zabrał: Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego poinformował, że  

z dniem 1 kwietnia 2025 r. nastąpiła zmiana podmiotu świadczącego obsługę prawną dla 

Powiatu. Od tego dnia współpracę podjęła nowa kancelaria prawna – MP Legal Mielech 

Panek i Wspólnicy sp.k. Poprzednia umowa została rozwiązana na wniosek 

dotychczasowej kancelarii, która świadczyła usługi prawne dla Powiatu.  

 

Starosta powitał przedstawiciela nowej kancelarii, która będzie reprezentować Powiat. 

Podkreślił, że łączą nas wspólne interesy i wyraził nadzieję, że kancelaria dołoży 

wszelkich starań, aby należycie ich strzec i je zabezpieczać. 

Starosta nadmienił że w okresie między sesjami Zarząd aktywnie uczestniczył  

w następujących uroczystościach / wydarzeniach: 

W okresie między sesjami odbyło się jedno Posiedzenie Zarządu 

29 marca  - udział w uroczystości 78. Rocznicy mordu na 31. Żołnierzach Wojsk Ochrony 

Pogranicza w Łubnej k. Baligrodu. 

31 marca – spotkanie dotyczące obsługi prawnej. 

31 marca – spotkanie - ścieżki rowerowe. 

31 marca – spotkanie z p. Małgorzatą Putyra 

31 marca – powołanie Dyrektora PINB. 

01 kwietnia – spotkanie z p. Mileną Owsiany (Młodzieżowy Sejmik Woj. podkarpackiego). 

01 kwietnia – spotkanie z dyr. PUP ws. szkoleń pracowniczych. 

01 kwietnia – spotkanie z p. Jackiem Dydek. 
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02 kwietnia – spotkanie z p. Patrykiem Mozgowoj. 

02 kwietnia – spotkanie w Myczkowcach dot. udrożnienia rowu melioracyjnego. 

02 kwietnia – udział w oficjalnym przekazaniu placu budowy pod inwestycję polegającą 

na budowie chodnika na drodze powiatowej Bóbrka – Łobozew.  

03 kwietnia - spotkanie z członkiem Zarządu Powiatu Leskiego Piotrem Wątorem - status 

zadań. 

03 kwietnia - Posiedzenie Zarządu Bieszczadzkiego Związku Powiatów i Gmin 

Pogranicza. 

04 kwietnia – (wspólnie z Wicestarostą) spotkanie w Weremieniu i Stężnicy w celu 

przekazania prac dla inwestycji „Przebudowa dróg powiatowych w ramach poprawy 

bezpieczeństwa użytkowników”. 

04 kwietnia – spotkanie z p. Renatą Mazurkiewicz ODR i p. Agnieszką Hryców ARiMR. 

07 kwietnia – spotkanie w Bibliotece Publicznej w Lesku dot. „Powiatowego konkursu 

wiedzy historycznej”. 

07 kwietnia – spotkanie ws. rozwoju sportu w powiecie leskim z p. Dymek Kyokushin 

Karate. 

08 kwietnia -  wideokonferencja z doradca restrukturyzacyjnym Januszem Burkotem ws. 

szpitala. 

08 kwietnia – spotkanie z p. Jackiem Dydek. 

08 kwietnia – spotkanie z p. Agatą Gadziała - Burmistrz Strzyżowa. 

08 kwietnia – Wicestarosta – udział w spotkaniu w Sprawie Klasy Mundurowej w ZSTiA 

Lesko. 

09 kwietnia – spotkanie z Kierownikami, była prowadzona rozmowa o tematach 

bieżących.  
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09 kwietnia – spotkanie z Wojewodą Podkarpackim ws. szpitala. Starosta poinformował, 

że w dniu 9 kwietnia odbyła się rozmowa z Wojewodą Podkarpackim  

w sprawie sytuacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Lesku. 

Podkreślił, że temat ten jest wszystkim doskonale znany i stanowi ogromne wyzwanie dla 

całego Powiatu. W międzyczasie podejmowane były liczne działania mające na celu 

poprawę sytuacji szpitala 

Dyrekcja SP ZOZ wielokrotnie udawała się również do Warszawy na spotkania  

z Panem Wiceministrem Zdrowia. Trwa intensywne poszukiwanie rozwiązań i pomysłów 

które, mogłyby pozwolić na uratowanie tego, co jeszcze jest możliwe do uratowania  

w obecnej sytuacji. 

Starosta zaznaczył, że Powiat Leski nie jest położony w bezpośrednim sąsiedztwie 

dużego miasta wojewódzkiego, co znacząco utrudnia pozyskanie kadry lekarskiej. Brak 

lekarzy przekłada się bezpośrednio na trudności w utrzymaniu oddziałów szpitalnych. 

 

Dodał, że działania ze strony Powiatu są prowadzone systematycznie. Prowadzono 

również rozmowy z innymi starostami – już poza obecnością Pani Wojewody – na temat 

dalszych możliwych kroków. Wśród omawianych propozycji pojawił się temat 

ewentualnego połączenia kilku placówek i utworzenia tzw. "Szpitala Bieszczadzkiego". 

 

Tematy te były szeroko dyskutowane również z Komisją Oświaty, Zdrowia i Promocji, 

dyrekcją szpitala oraz wszystkimi radnymi, którzy zaangażowani są w wypracowanie 

rozwiązań dla tej trudnej sytuacji. 

10 kwietnia – odbyło się spotkanie, ze Starostą Sanockim, Starostą i Wicestarostą 

z Ustrzyk Dolnych ws. szpitala. 

10 kwietnia – Wicestarosta – udział w spotkaniu w Rzeszowie  z p. Urszulą Zielińską 

Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska. 

11 kwietnia – Wicestarosta – uczestnictwo w Nabożeństwie Drogi Krzyżowej i Eucharystii 

w intencji służb mundurowych województwa podkarpackiego. 
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11 kwietnia – spotkanie w SOSW w Lesku. 

11 kwietnia – udział członka Zarządu K. Pecka -  w „I Lokalnym Kongresie 

Samorządowym” w Ustrzykach Dolnych organizowanym przez Posła Pana Bartosza 

Romowicza. 

12 kwietnia – udział w spotkaniu „Muzeum Bojków – partnerstwo dla rozwoju” miejsce 

bardzo piękne , które warto odwiedzić. 

14 kwietnia – udział w spotkaniu w Manastercu – wiadukt PKP. Jest tam problem  

z przejazdem dla większych samochodów. Będziemy podejmować tam działania ale 

musimy przystąpić w pierwszej kolejności  do sporządzenia dokumentacji.  

14 kwietnia - spotkanie z p. Grzegorzem Dziura dot. organizacji turnieju szachowego. 

15 kwietnia – udział w spotkaniu organów ochrony ludności szczebla powiatowego  

z przedstawicielami Państwowej Straży Pożarnej w PUW. 

16 kwietnia  - spotkanie z p. Adamem Pomykała. 

16 kwietnia – spotkanie wielkanocne z pracownikami Starostwa 

18 kwietnia – spotkanie dot. ścieżek rowerowych. Starosta podkreślił że będzie 

organizowane spotkanie z Panem Czesławem Langiem, który będzie nas wspierał  

w naszych inicjatywach lokalnych. 

23 kwietnia – udział w wieczorze literackim pt. Lesko w poezji i w prozie. 

 Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

zwróciła się z zapytaniem, czy są jeszcze pytania w kwestii sprawozdania? 

Czas rozpoczęcia punktu:1:03:33 

Głos zabrał: Wiceprzewodniczący Pan Radny Ryszard Owsianik poinformował, że 

chciałby poruszyć temat bieżącego stanu dróg o charakterze turystycznym.  

W szczególności wskazał na drogę Dołżyca – Bukowiec oraz drogę Wołkowyja – Baligród. 

Zaznaczył, że są to trasy bardzo często uczęszczane nie tylko w sezonie letnim, ale przez 
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cały rok. W związku z tym zasadne byłoby przyjrzenie się ich dalszemu funkcjonowaniu  

i rozważenie ewentualnych działań poprawiających ich stan oraz dostępność. 

Czas rozpoczęcia punktu: 1:05:44  

 

Głos zabrał: Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego który nadmienił  

że, propozycją ścieżek rowerowych wcześniej wspomnianych też była na odcinku drogi 

Bukowiec -Dołżyca i jest to jeden z pięknych miejsc gdzie można zwiedzać góry i rzekę 

oraz mosty biorąc pod uwagę za podejmowane decyzje prośbą była o to aby uwzględnić 

ten odcinek z Terki do Dołżycy musimy też popatrzeć kto jeździ tymi drogami a są to nasi 

mieszkańcy jest to dla nas najbardziej kosztowna droga sam most to duży koszt chcemy 

wykorzystać taką inicjatywę że która mówi o tym że na tej drodze byłaby świetna ścieżka 

rowerowa musimy rozważyć przy jakiejkolwiek dokumentacji  te nasze wspólne działania 

dlatego chcielibyśmy je poszerzyć o te ścieżki rowerowe w pierwszej kolejności 

oczywiście są drogi, zabezpieczenie środków na dokumentację czyli idziemy w kolejności 

takiej że pierwsze zajmujemy się drogami a druga kwestia to ścieżki  rowerowe. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:08:50 

Głos zabrał: Pan Radny Wojciech Orłowski nawiązał w swojej wypowiedzi do tematu 

klas mundurowych, podkreślając, że patriotyzm to podstawa. Zaznaczył, że młodzież 

wychowana w duchu patriotyzmu może kiedyś stanąć w obronie ojczyzny, jeśli zajdzie 

taka potrzeba. 

 Dodał, że za to wychowanie patriotyczne odpowiedzialni jesteśmy również my – jako 

Rada. Z przykrością stwierdził, że Rada nie stanęła na wysokości zadania. Miesiąc temu 

na terenie Gminy Baligród odbyły się uroczystości przy pomniku upamiętniającym śmierć 

30 żołnierzy, którzy polegli i zostali zamordowani w walce o tę ziemię. Byli to żołnierze 

powołani do odbycia służby wojskowej na Pomorzu, a następnie skierowani 

 w Bieszczady, gdzie zostali zamordowani przez oddziały UPA w trakcie powrotu do 

domów po zakończeniu służby.pan Radny zaznaczył, że żaden z członków Zarządu 

Powiatu nie znalazł czasu, aby choćby jeden przedstawiciel pojawił się na tej uroczystości 
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i dał świadectwo szacunku dla poległych. Uznał to za głęboki nietakt.  

 

Na zakończenie zaprosił wszystkich radnych do udziału w nadchodzących 

uroczystościach upamiętniających pomordowanych mieszkańców na terenie sąsiedniego 

Powiatu Przemyskiego, podkreślając, że warto zobaczyć, jak potrafi się tam upamiętniać 

ludzi walczących o wolność i okazywać im należny szacunek. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:12:11 

Głos zabrał: Pan Wiesław Kuzio Wicestarosta Powiatu Leskiego odnosząc się do 

wypowiedzi Pana Radnego Wojciecha Orłowskiego zaznaczył, że Zarząd stara się, aby 

uczestniczyć w uroczystościach, jednak nie zawsze udaje się wpisać w harmonogram 

zaplanowanych wydarzeń. Podkreślił, że mimo wszystko Zarząd dokłada wszelkich 

starań, aby znaleźć czas na udział w ważnych uroczystościach. Jednocześnie wyraził 

zadowolenie, że Pan Radny godnie reprezentował Zarząd podczas wydarzenia. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:14:31 

Głos zabrał: Pan Rady Ryszard Owsianik podkreślając, że pamięć o tych szczególnych 

ofiarach – młodych ludziach, którzy oddali życie za Ojczyznę – zasługuje na szczególny 

szacunek i upamiętnienie. Poinformował, że uczestniczył w uroczystościach na prośbę 

Pana Starosty, który poprosił go o reprezentowanie Zarządu Powiatu. Radny zaznaczył 

jednak, że z uwagi na charakter wydarzenia oraz jego przebieg, nie miał możliwości 

zabrania głosu ani oficjalnego podziękowania w imieniu Pana Starosty za zaproszenie. 

Czas rozpoczęcia punktu: 1:15:39 

Głos zabrał: Pan Wojciech Stelmach Starosta Powiatu Leskiego poinformował   

że, z uwagi na inne obowiązki służbowe Zarząd Powiatu nie mógł uczestniczyć  

w uroczystości o której wspomniał Pan radny Wojciech Orłowski. 

 Zaznaczył, że w tym dniu odbywało się kilka ważnych wydarzeń, co uniemożliwiło 

obecność wszystkich przedstawicieli. Dlatego właśnie w uroczystości uczestniczył Pan 
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Radny Ryszard Owsianik, który, godnie reprezentował Zarząd.  

 

Starosta przyznał również rację Pana Radnego Wojciecha Orłowskiego, że jako 

samorząd mamy jeszcze wiele do zrobienia w zakresie kształtowania postaw 

patriotycznych wśród młodzieży. Podziękował za tę cenną sugestię, podkreślając, że 

patriotyzm to wartość, o której powinniśmy więcej mówić i którą musimy konsekwentnie 

budować. 

 

Odnosząc się do kwestii ustawy o ochronie ludności cywilnej, Starosta zauważył, że była 

ona przez długi czas marginalizowana, a dzisiaj widać wyraźnie, jak bardzo jesteśmy 

nieprzygotowani. – Musimy w znacznie większym stopniu uczestniczyć w takich 

wydarzeniach – zaznaczył. – Będę chciał, abyśmy byli obecni w takich miejscach, a jeśli 

nie będę mógł uczestniczyć osobiście, zadbam, aby w moim imieniu został odczytany list 

– dodał. 

 

Czas rozpoczęcia punktu:1:18:07 

 

Głos zabrał: Pan Radny Krzysztof Pecka odnosząc się do wcześniejszych wypowiedzi 

stwierdził, że zawarta w nich sugestia jest w dużej mierze słuszna. Podkreślił, że jako 

radni powinniśmy się wzajemnie wspierać, zwłaszcza w kontekście udziału w lokalnych 

wydarzeniach. Zwrócił uwagę że, jeśli uroczystość odbywa się na terenie Gminy Baligród  

- jak miało to ostatnio miejsce – to warto docenić obecność przedstawicieli Rady, w tym 

Wiceprzewodniczącego, za co wyraził wdzięczność.  

Jednocześnie zaznaczył, że nie zawsze jako członek Zarządu, ma możliwość  

uczestniczenia we wszystkich wydarzeniach. Mimo to poinformował że, poprzez 

organizację  i uczestnictwo w wydarzeniach na terenie Gminy Solina, która również należy 

do Powiatu, stara się przekazywać wartości patriotyczne młodzieży i mieszkańcom. Jak 

podkreślił są to  wartości niezwykle ważne i cenne dla lokalnej społeczności. 
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7. Stanowisko Rady Powiatu Leskiego w sprawie utworzenia filii WORD Krosno  

w Sanoku 

Czas rozpoczęcia punktu:1:19:32 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała że 2 kwietnia 2025 r. Pan Sebastian Niżnik Przewodniczący  Powiatu 

Sanockiego przesłał informację do Rady Powiatu Leskiego  w sprawie utworzenia filii 

WORD Krosno w Sanoku na bazie Regionalnego Rozwoju Centrum i Edukacji , która jest 

placówką szkolenia. młodzieży szkolnej oraz osób dorosłych. 

/Stanowisko Rady Powiatu Leskiego w sprawie utworzenia filii WORD Krosno  

w Sanoku - stanowi załącznik do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Powiatu Leskiego w sprawie utworzenia filii WORD Krosno w Sanoku 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Jasiński, Franciszek Krajewski, Wiesław Kuzio, Magdalena Mazurkiewicz, Wojciech 

Orłowski, Lucyna Otta, Ryszard Owsianik, Jakub Paleczny, Krzysztof Pecka, Dariusz 

Prajzner, Wojciech Stelmach, Piotr Wątor, Magdalena Wierzbicka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Mazan 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Jankiewicz 
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8. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Leskiego za rok 2024 

 

Czas rozpoczęcia punktu:1:24:19 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała że ocenę zasobów pomocy społecznej Powiatu Leskiego za rok 2024 

przedstawi Pan  Łukasz Szybowski Dyrektor PCPR w Lesku.  

/ Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Leskiego za rok 2024 - stanowi załącznik 

do protokołu/ 

9. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Czas rozpoczęcia punktu:1:26:19  

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

wspomniała że, jest informacja dla Pana Radnego Wojciecha Orłowskiego, który na 

poprzedniej sesji złożył wniosek o złożenie sprawozdania przez Schroniska Młodzieżowe, 

jest już w tej kwestii  odpowiedź którą przekaże po sesji.  

Czas rozpoczęcia punktu:1:26:55 

10. Objazd dróg przez radnych w celu oceny stanu infrastruktury drogowej oraz 

omówienia ewentualnych działań naprawczych 

 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego 

poinformowała, że tematem omawianym w punkcie 10 porządku obrad jest zapis 

dotyczący objazdu dróg przez radnych w celu oceny stanu infrastruktury drogowej oraz 

omówienia ewentualnych działań naprawczych. Na objazd, który odbędzie się w dniu 

dzisiejszym zaprasza wszystkich radnych.  

/ Protokół z objazdu dróg stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji / 

13. Sprawozdanie Komisji Wniosków. 
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/Sprawozdanie Komisji Wniosków stanowi załącznik do protokołu/ 

 

14. Zakończenie sesji 

Pani Magdalena Mazurkiewicz – Przewodnicząca Rady Powiatu Leskiego  

w związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonała zamknięcia XVI sesji 

Rady Powiatu Leskiego.  

Sesję zakończono o godz.15:00 

 

Przewodnicząca 

Rady Powiatu Leskiego 

Protokołowała: Monika Sanecka 


